



Verslag van  
Dorpsteam Reeuwijk-Brug

Aanwezig  
Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van Grieken; Ton Schreuders; Barend Tamerus  
Dick Voskamp; Jaco van der Quast; Robin Kersbergen (wethouder gem. B-R), Nathalie Peppink (gem. B-R)  
Agenda-lid: Johan Buurman;

Notulist  
Jaco van der Quast

Afwezig  
Gerke Mulder

Datum  
14-05-2024

Ons kenmerk  
Verslag d.d. 13-05-2024

K.c.  
Archief, aan- en afwezigen.

Onderwerp  
Dorpsteamvergadering d.d. 13 mei 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur

## VERSLAG

### **Opening en mededelingen**

Eke opent de vergadering. Het dorpssteam is blij met de vertegenwoordiging van de gemeente deze avond door wethouder Robin Kersbergen en Nathalie Peppink.

### **Ingekomen stukken/e-mails:**

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor deze vergadering.

Jaco merkt op dat hij nog twee stukken heeft ontvangen die niet in de overzichtstabel staan, te weten over een bewonersactie verkeersveiligheid Kamille en een uitnodiging van SAM voor een training. Beide stukken worden voor kennisgeving aangenomen.

### **Verslag vorige vergadering d.d. 22 januari 2024**

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Barend vraagt wie de regie mag nemen bij het organiseren van het voorgenomen vervolgoverleg met de Teamchef Politie op 27 juni a.s. Volgens de gemeente mag dorpssteam Reeuwijk-Brug dit oppakken.

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige vergadering, zijn uit de lijst verwijderd.

Opgemerkt wordt dat acties door de gemeente m.b.t. verkeer zeer lang openstaan. Volgens Robin Kersbergen wordt een organisatorische verbetering doorgevoerd bij de afdeling Verkeer die zal helpen bij een betere prioritering van werkzaamheden. Hij verwacht dat hiermee de openstaande acties vanuit het dorpssteam een hogere prioriteit zullen krijgen.

### **Veiligheid en verkeer**

Barend heeft namens het dorpssteam de laatste versie van Mobiliteitsvisie doorgespit. Algemeen is hij van mening dat deze versie een aanzienlijke verbetering is ten

opzichte van voorgaande versies. Wel heeft hij in de bijlagen nog diverse storende fouten ontdekt. Deze zal hij doorgeven aan de gemeente.

Wat betreft de communicatie vanuit de gemeente over de Mobiliteitsvisie valt op dat het dorpsteam dezelfde positie heeft gekregen als alle dorpsbewoners. Dit past feitelijk niet binnen de kaders van de participatieverordening waarin aan de dorpsteams een speciale rol is toegekend. Robin Kersbergen laat weten dit te begrijpen en zal dit punt aanhangig maken binnen de gemeentelijke organisatie.

Barend heeft namens het dorpsteam vragen gesteld over de effectiviteit van de ingezette BOA capaciteit binnen de gemeente. Hij laat weten teleurgesteld te zijn over de reactie van de teamleider die hij als niet constructief heeft ervaren. Hij waarschuwt dat de eenzijdige aanpak van de BOA's in Reeuwijk-Brug tot een negatieve beeldvorming kan leiden. Robin Kersbergen laat weten dat hij e.a. zal inbrengen bij de aanstaande college-behandeling van het Handhaving Uitvoering Protocol.

Sander van Oosterhout heeft het dorpsteam om advies gevraagd over het voorstel om een rij fietsnietjes te verwijderen waardoor meer ruimte ontstaat voor het terras van het Wijnhuis aan de Miereakker. Uit waarnemingen ter plekke door Barend blijken deze fietsnietjes nauwelijks te worden gebruikt. Het dorpsteam is van mening dat deze daarom wel kunnen worden verwijderd. Dit impliceert niet dat het dorpsteam automatisch instemt met de uitbreiding van het terras van het Wijnhuis. De gemeente zal hierover zelf gezien bestaande regels en voorschriften en in afstemming met direct omwonenden een besluit moeten nemen.

### **Duurzaamheid**

Over dit onderwerp zijn weinig recente ontwikkelingen te melden. Wethouder Robin Kersbergen laat weten dat Ruud IJtsma het team Duurzaamheid bij de gemeente heeft verlaten. Voor het aardgasvrij maken van alle woningen in Reeuwijk-Brug liggen diverse opties op tafel maar hierover zijn vooralsnog geen besluiten genomen. Dick waarschuwt voor de beeldvorming dat het gebruik van water uit de Reeuwijks Plassen een eenvoudige oplossing biedt. Hier zitten nog veel haken en ogen aan, waaronder milieu- en natuurtechnische bezwaren.

Eke merkt op dat de recente uitbreiding van het Streekmuseum een toonbeeld is van nieuwe technieken op het gebied van duurzaamheid. Waarschijnlijk zal er op 1 juni a.s. een open dag gepland worden waarop men e.a. met eigen ogen kan aanschouwen.

### **Sociaal Domein en Wonen**

Ton laat weten het verslag van de bijeenkomst op 25 april jl. over het initiatief "Burendag Rietveldwoningen" te hebben rondgestuurd. Bij dit overleg waren aanwezig bewoners, dorpsteam, gemeente, woningbouwvereniging en de stichting Rietveld. De kleindochter van architect Gerrit Rietveld heeft tijdens deze bijeenkomst een boeiende presentie gehouden. Ton laat weten dat momenteel drie opties op tafel liggen; een muurschildering op een zijgevel van een Rietveldwoning, een plakkaat over architect Rietveld en plaatsing van twee Rietveld bankjes. Een en ander zal worden voorgelegd aan de bewoners zodra de financiële en technische haalbaarheid van deze opties duidelijk is. Het doel is om e.a. te kunnen onthullen tijdens de voorgenomen burendag na oplevering van de herinrichting van de Rietveldwoningenbuurt, het laatste deel van Reeuwijk-Brug West.

Het dorpsteam heeft zijn zorgen geuit over de verkeersveiligheid rond het nieuwbouwproject aan de Raadhuisweg. Volgens de gemeente is de projectmanager van de aannemer nogmaals aangesproken om hier voldoende aandacht voor te houden. Barend merkt op dat de wisselende situaties rond de bouwlocatie paradoxaal

genoeg leiden tot een betere verkeersveiligheid doordat deze snelheid remmend werken.

Het dorpssteam is geïnformeerd over het zogenaamde uitdaagrecht natuurontwikkeling Oostsloot. Barend heeft de omwonenden van de Oostsloot aanbevolen er op te vertrouwen dat de Stichting Meerzicht in goede samenwerking met de gemeente het natuurbeheer de komende periode zal verbeteren.

Eke pleit voor het organiseren van zogenaamde kinder-/vakantiespelen in Reeuwijk-Brug deze zomer. Hiermee zou het dorpssteam haar bekendheid in het dorp kunnen vergroten en de sociale contacten onder de bewoners kunnen bevorderen. Opgemerkt wordt dat 12 juni a.s. landelijk gepland is als de Buitenspeeldag. Deze datum komt helaas te vroeg voor het dorpssteam om nog iets te kunnen organiseren. Opgemerkt wordt dat Cynthia Droog bij de gemeente verantwoordelijk is voor het Jongerenwerk. Zij zou een goede ingang kunnen zijn om vakantiespelen voor de jeugd in Reeuwijk-Brug op gang te brengen. Er worden hierover vooralsnog geen verdere afspraken gemaakt.

### **Openbare Ruimte**

Sandra heeft binnen de gemeente navraag gedaan hoe het Westplein kan worden opgenomen in het Straatnamenregister. Nu heet dit plein officieel nog Bruggenhoofd. Volgens het dorpssteam kan na deze wijziging de naamgeving Westplein en Miereakker veel zichtbaarder voor bezoekers worden gemarkeerd, dit mede in overleg met de winkeliersvereniging. De dorps-as tussen Reeuwijk-Brug West en Oost kan hiermee zichtbaarder worden gemaakt. Het wachten is nu eerst op een terugkoppeling van de Straatnamencommissie van de gemeente.

Opgemerkt wordt dat het merkwaardige schommel speelobject aan de Dunantlaan heel weinig wordt gebruikt. Een bak met strooizout vastgebonden aan een paal met informatiebordje bleek veel populairder te zijn bij de spelende jeugd. Deze bak is ondertussen weer verwijderd. Net als de brug naar de beweegtuin, deze blijkt plotseling te zijn verwijderd zonder duidelijke communicatie hierover aan het dorpssteam of het Zorgcentrum. Het dorpssteam vraagt zich af of de bereikbaarheid van de beweegtuin nog wel voldoende duidelijk en openbaar is.

### **Communicatie**

Gerke en Jaco hebben beiden een hele middag samen gezeten om de website van dorpssteam Reeuwijk-Brug zoveel mogelijk te verbeteren, actueler en interessanter te maken. Dit kort nadat zij beiden de "cursus website beheer" door bureau Vink op het gemeentehuis hadden gevolgd.

Eke vraagt Jaco om Elly de Knikker te helpen met het tot stand brengen van de door haar gevraagde koppeling tussen de website van dorpssteam Reeuwijk-Brug en de Kijk op Bodegraven-Reeuwijk App. Het dorpssteam is akkoord met deze toegang verlening aan Graficelly.

### **Projecten**

Jaco heeft navraag gedaan naar de actuele status van de "100bomen voor 100 jaar actie" van de Provincie Zuid Holland. Er zou een aannemer zijn geselecteerd om de honderd bomen her en der in de provincie te gaan planten. Jaco heeft deze aannemer verwezen naar Cees Kool van Staatsbosbeheer voor het maken van een afspraak om op de afgesproken locatie bij Landal een boom te planten. Verder heeft Cees gevraagd het dorpssteam tijdig te informeren over de geplande datum van het planten van de boom. Helaas lijken alle inspanningen tot op heden niet tot enig resultaat te hebben geleid. Het plantseizoen is ondertussen voorbij.

### **Rondvraag**

Theo vraagt wie de eendenkorven beheert die vorig jaar met financiële ondersteuning van het dorpsteam zijn geplaatst. De korven zakken hier en daar in de blubber weg onder water maar deze zijn ook weer tevoorschijn gekomen. Het beheer lijkt te worden gedaan door direct aanwonenden. Dick merkt op dat eendenkorven over het algemeen weinig populair zijn bij eenden. De eendenpopulatie in Nederland lijkt helaas ook af te nemen.

### **Afsluiting**

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op **maandag 8 juli 2024 om 20.00 uur** in het Huis van Alles.

**Actielijst**

<b>Actienr.</b>	<b>Omschrijving</b>	<b>Door</b>	<b>Status</b>
22-04-02	Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord eenrichtingsverkeer laten plaatsen.	Gem.	Loopt
22-04-04	Het Dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve meting te kunnen doen.	Gem.	Loopt
22-08-02	Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter verbetering sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt	TSC, SGR	Loopt
23-04-03	Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen verkeersbesluiten.	Gem.	Gepland
23-04-04	Meewerken aan het initiatief van het Dorpsteam en de Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.	Gem.	Loopt
23-04-08	Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. Een foto van de situatie is in januari 2024 opgestuurd via de Mijn Gemeente App	Gem.	Gepland
23-06-05	De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan met de verkeersveiligheid zodra de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd gaan worden. Op diverse meldingen met foto's van penibele situaties is tot op heden (11 maart 2024) nog niet gereageerd.	Gem.	Gereed
23-12-04	Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug	Gem.	Loopt
23-12-04	Ideeën aangeven voor aanpassing website	Allen	Gereed
24-01-23	De nieuwe aanpak bij de gladheidbestrijding is niet goed ontvangen bij veel bewoners van Reeuwijk-Brug. Dit zal onder de aandacht worden gebracht bij de gemeente.	BTA	Gereed
24-03-01	Deelnemen aan het Vrijwilligersontbijt met als doel hiermee het dorpsteam te promoten.	TLA / DVO	Gereed
24-03-02	Naar aanleiding van geconstateerde geringe aantal boetes bij handhaving rijzen vragen over de effectiviteit van de ingezette BOA capaciteit van meer dan drie FTE's.	Gem.	Loopt
24-03-03	Het document van de inventarisatie van een 40-tal knelpunten m.b.t. verkeersmaatregelen ter informatie naar de dorpsteamleden sturen.	BTA	Gereed
24-03-04	Het Westplein lijkt nog niet te zijn opgenomen in het Straatnamenregister, hierover navraag doen binnen de gemeente.	SGR	Loopt
24-03-05	Waar mogelijk namens het dorpsteam bij te dragen aan publicaties in de media over het verloop van de Opschoondag. Namens het dorpsteam foto's maken van de actie.	DVO	Gereed
24-03-06	een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc. opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader kennis te maken met de betreffende contactpersonen.	EVH / DVO / JQU	Gepland
24-03-07	Een middag te plannen om de website van dorpsteam Reeuwijk-Brug zoveel mogelijk te verbeteren.	GMU / JQU	Gereed
24-03-08	Kijken naar een passende invulling van het afscheid van Jeroen.	SGR / EVO	Gepland

<b>24-05-01</b>	De regie nemen bij het organiseren van het voorgenomen vervolgoeverleg met de Teamchef Politie op 27 juni a.s.	BTA	Gepland
<b>24-05-02</b>	Geconstateerde fouten in (bijlagen van) de Mobiliteitsvisie doorgeven aan de gemeente.	BTA	Gepland
<b>24-05-03</b>	Dorpsteam actief betrekken bij inspraakrondes conform de participatieverordening, dus niet simpelweg als dorpsbewoners. Dit punt aanhangig maken binnen de gemeentelijke organisatie.	Gem. (RKE)	Gepland
<b>24-05-04</b>	Wens dorpssteam tot een verbeterde aanpak van de BOA's in Reeuwijk-Brug inbrengen bij de aanstaande behandeling in het College van het Handhaving Uitvoering Protocol.	Gem. (RKE)	Gepland
<b>24-05-05</b>	Besluit nemen over toestaan van een uitbreiding van het terras van het Wijnhuis aan de Miereakker op grond van bestaande regels en voorschriften en in afstemming met direct omwonenden.	Gem.	Gepland
<b>24-05-06</b>	Duidelijkheid verkrijgen over de financiële en technische haalbaarheid van een muurschildering op een zijgevel van een Rietveldwoning, een plakkaat over architect Rietveld en twee Rietveld bankjes. Deze drie opties vervolgens ter inspraak voorgeleggen aan de bewoners.	TSC	Gepland
<b>24-05-07</b>	Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in Reeuwijk-Brug op gang te brengen.	EVH	Gepland
<b>24-05-08</b>	Elly de Knikker helpen met het tot stand brengen van de door haar gevraagde koppeling tussen de website van dorpssteam Reeuwijk-Brug en de Kijk op Bodegraven-Reeuwijk App.	JQU	Gepland